006604 弧面网板加热烘版箱
006604  drying cabinet for cambered screen plate
本机专门配套我公司生产的各种帽子与口罩等印刷机使用各种可弯曲弧面网版的制版工序等。
弧面网板加热烘版箱主要用于：
This machine is specially matched for all kinds of cap and mask printing machines produced by our company.

Cambered screen plate drying cabinet is mainly used for:
1， 弧面网版脱脂清洗后的避尘干燥；
2， 弧面网版上感光胶后的避光烘干；
3， 用于硬质材料帽子印刷机用定型树脂的加热；
4， 拿下避光箱，单独使用加热板，将需要印刷后烘干的产品放置在加热板上烘干。
1, Avoid dust and drying the screen plate after degrease and cleaning ;

2. Light-proof drying after coating photosensitive emulsion;

3. Used for heating the shaping resin used in the hard material hat printing machine;

4. Take off the light-proof box, using the heating plate alone, and place the products that need to be dried after printing on the heating plate to dry.
本机由两个部分组成，一是平板加热台；二是带四层隔断避光箱。
This machine is composed of two parts, one is the plate heating table; Two is  light-proof box with four layers.
1， 平板加热台板面尺寸40*28厘米，功率120W；加热台表面为优质钢化耐高温玻璃，不怕水，胶等，耐酸碱，耐清洗。
The surface size of the plate heating table is 40*28 cm, and the power is 120W; The surface of the heating table is high quality tempered high temperature resistant glass, not afraid of water, glue, acid and alkali resistance, resistant to cleaning.
2， 避光箱内尺寸长35；宽26，高19厘米；内有四层网版隔断，适合我公司定型生产的内径尺寸分别为100*190毫米（外径130*200毫米）；100*240毫米（外径130*250毫米）弧面网版的烘干。避光防尘效果好。
The inner dimension of the light-proof box is 35x26x19 cm; There are four layers of screen plate partition, suitable for drying the inner size of 100*190 mm (outer size 130*200 mm);  100*240 mm (outer size 130*250 mm) cambered mesh plate. The effect of avoiding light and dust is good.
3， 硬质材料帽子印刷机用定型树脂的加热融化使用。
 Heat and melt the shaping resin of the hard material hat screen printing machine.
4， 箱体上部网版烘干；下部定型树脂的加热融化可同时进行，互不影响。
Drying upper screen plate; The heating and melting of the lower shaping resin can be carried out simultaneously without affecting each other.
5， 箱体部件为高级静电喷涂表面处理，耐腐蚀，耐酸碱，耐清洗，长久使用不生锈。
Box parts are

 advanced electrostatic spraying surface treatment, corrosion resistance, acid and alkali resistance, cleaning resistance, long - term use without rust.
6， 避光箱直接放置在加热板上，打开电源即可使用。
温度测试：
室内温度25摄氏度，开启120摄氏度开关；
15分钟后，箱内上部温度45摄氏度左右；
30分钟后，箱内上部温度55摄氏度左右，并基本稳定。
The light-proof box is directly placed on the heating plate, and the power can be turned on.

Temperature test:

Room temperature 25 degrees Celsius, turn on 120 degrees Celsius switch;

After 15 minutes, the upper temperature in the box is about 45 degrees Celsius;

After 30 minutes, the upper temperature in the box is about 55 degrees Celsius, and basically stable.
特别提示：硬质材料帽子印刷机用定型树脂的加热融化达到要求可能需要40-50分钟，如需快速加热，可使用家用电烤箱加热或高温热风枪加热。
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